The 14th Annual Abacus & Mental Arithmetic Assessment Test of the United States Registration Form (Northern California)

第十四屆全美珠算心算能力檢定測驗報名單 (北加州地區)

Ab	acus	
nceo	d Leve	el
e Le	vel	
	nceo	Abacus nced Leve

No.	
Mental	Arithmetic
Advanc	ed Level
Grade L	evel

N	Last Name	First Name	Gender	Date of Birth Month Day Year
Name			M F	/ /
姓名	中文			Current Grade
Street			(O) ()	(O) ()
Address	Address City, State, Zip		- Tel	(H) ()
E-Mail:				(C) ()
Teacher 1	Name		Remark	

Parent/Guardian Signature

Date

Sponsored by : Chinese American Abacus Association

主辦單位:中美珠心算學會

Web Site: www.CAAA-abacus.org E-mail: CAAA.US@Gmail.com Phone & Fax: (408) 263-7966 1363 Jacklin Rd, Milpitas CA 95035

.....

Biltmore Hotel & Suites 北加州地區考場:2151 Laurelwood Road, Santa Clara, CA 95054

Phone & Fax: (408)263-7966 Web Site: www.CAAA-abacus.org E-Mail: CAAA.US@Gmail.com

Testing Date: Sunday, May 20, 2007

esting Dute: Sunday, via, 20, 2007				
Section 1	9: 30 AM	9:35 ~10:00 AM / 10:05~10:15AM(Math)		
Mental Arithmetic, Math	Roll Call	Advanced Level 1-10		
		Grade 2, 4, 6, 8, 10		
Section 2	10:25 AM	10:30 ~10:50 AM / 10:55~11:05AM(Math)		
Mental Arithmetic, Math	Roll Call	Grade Level 1, 3, 5, 7, 9		
Section 3	11:15 AM	11:20 ~11:40 AM / 11:45~11:55AM(Math)		
Abacus, Mathematics	Roll Call	Advanced Level 1 – 10		
		Grades Level 1~10		

^{***} This year's grade level mathematic exams are experimental and are being administered as teaching references for our CAAA teachers only.

The 14th Annual Abacus & Mental Arithmetic Assessment Test of the US Brief Regulation Summary

- 1. Registration Date: All regions March 16 to April 16, 2007.
- 2. Each person can take tests for two different grades in Mental Arithmetic and one grade in Abacus. Registration fee: \$37 for each person per item per grade level test, \$42 for per item per advanced test. Please send application form and registration fee (check payable to CAAA) to the following address:

Chinese American Abacus Association (Phone & Fax: 408-263-7966)

1363 Jacklin Road Milpitas, CA 95035

- 3. Application form and registration fee will not be returned.
- 4. Please fill out application form in English and Chinese.
- 5. Test scores will be sent to you.
- 6. For more information about testing items, testing levels, and passing requirements, please contact your instructor or visit www.CAAA-abacus.org.

第十四屆全美珠算心算能力檢定測驗

簡 章

- 一、自即日起報名至2007年4月16日止,逾期恕不受理。
- 二、同一人可報名參加心算兩級珠算壹級測驗,報名費每人每項每級 37 元,段位每項 42 元。 報名單及報名費請寄:

Chinese American Abacus Association (Phone & Fax: 408-263-7966)

1363 Jacklin Road

Milpitas, CA 95035

支票抬頭請寫 C.A.A.A.

- 三、報名經受理後,報名單及報名費概不退還。
- 四、報名單請用中英文正楷確實填寫。
- 五、測驗成績將個別郵寄通知。
- 六、測驗項目、程度、合格標準及其他,請向任教老師查詢細節。

ATTENTION!!

- 1. Examination Date & Place: Sunday, May 20, 2007 at Biltmore Hotel & Suites, Santa Clara, CA.
- 2. Please bring No. 2B pencils and the Admission Ticket with you. Pens or other writing tools are not permitted. For Abacus test, abacus and paper weight are allowed.
- 3. Pay attention to the proctor's instructions at test time.
- 4. Do not submit examination sheets early. Please review answers after you have completed the test.
- 5. After test scores are sent, certificates will be awarded to qualified students at CAAA's Awards Ceremony which will be held at the Culture Center of Taipei Economic and Cultural Rep. Office in Sunnyvale.

考牛應注意事項:

- 一、考試於 2007 年 5 月 20 日(星期日)上午在北加州考場 Biltmore Hotel & Suite 舉行。
- 二、應攜帶鉛筆、准考證,不得使用原子筆或其他書寫工具。考珠算者,得攜帶算盤、紙鎭。
- 三、留心聽取監考人員宣佈之注意事項。
- 四、如在限制時間內計算完畢,仍應繼續驗算,力求答數正確,勿提前交卷。
- 五、合格證書在成績發表後,於6月3日由中美珠心算學會在Sunnyvale 金山灣區華僑文教服務中心的頒獎典禮中發給。